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Is de Nederlandse melkveehouder klaar om met sensordata aan de slag te gaan? Die vraag is meerdere 

malen gesteld tijdens de themamiddag 'Blij met sensoren in de wei' op de Dairy Campus, georganiseerd 

door hogeschool Van Hall Larenstein, Wageningen Livestock Research en het project 4DF4. Een eenduidige 

conclusie is er niet. Wei is duidelijk dat de sensoren in de wei van onmisbare waarde kunnen zijn. 
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Met sensoren kan straks 

gemeten worden hoeveel 

droge stof er op een vierkante 

meter staat. 

Fote: Jasper Lentz 

e meningen over de inzet van 
sensoren in de melkveehou
derij zijn verdeeld. Dat bleek 
tijdens een rondgang langs de 
aanwezigen op de themamid

dag in leeuwarden. De een ziet er zeker toe
komst in, de antler heeft totaal nog geen idee 
wat er met de data die sensoren verzamelen 
gedaan kan worden. 
Gerard Abbink, werkzaam bij GroeiKracht 
en een van de sprekers tijdens de themamid
dag, ziet een belangrijke rol voor de adviseur. 
"Bewustwording van sensordata is niet het 

doel, rnaar een middel. Maar voor alle data 
geldt: je rnoet er wat mee gaan doen, anders 
heeft het geen waarde. Je moet als adviseur 
de boer een spiegel voorhouden. Aan de 
hand van data rnoet de veehouder zichzelf 
vragen gaan stellen of rnoet de adviseur dat 
bij hem gaan doen." Volgens Abbinklcun je, 
zodra de vragen worden gesteld, op zoek 
naar antwoorden om zo samen verder te 
komen. "Hoe komt het bijvoorbeeld <lat het 
ene perceel de laatste twee jaar maar 35 ton 
mais heeft opgebracht, terwijl de andere 
percelen 45 ton opbrengen? Daa1voor kunnen 
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